
Styrelsemöte Örebro Läns Bridgeförbund  

Protokoll nummer 2, 2023–2024 

Datum och tid: 2023-10-22 kl.16:30-19:30 

Plats: Örebridgens lokal 

Närvarande: Berith Jonsson, Micael Svensson, Johan Karlsson, Irene Håberger, Thorbjörn 

Fredriksson, Karin Erlandsson och Jan Murman 

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Berith Jonsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Val av justeringspersoner 

Att förutom ordföranden justera protokollet valdes Johan Karlsson. Dessa personer fick även 

förtroende att justera kommande styrelseprotokoll under verksamhetsåret 2023–2024.  

§ 3. Föregående protokoll 

Årsmötesprotokollet är färdigskrivet, men påskrift från justeringspersonerna saknas. 

Protokollet från det konstituerande mötet den 12:e oktober godkändes och justerades.   

§ 4. Ekonomi 

Fanns inget att rapportera om den löpande verksamheten. Diskussioner fördes om byte av 

bank. Kassören visade förutsättningar på andra banker men inget mer förmånligt alternativ har 

hittats. Beslutades att fortsätta med Marginalen Bank. Maginalen Bank erbjuder inte Swish, 

kassörens privata Swishnummer kommer användas.  

§ 5. Rapporter 

-TK och utbildning 

Inbjudan har skickats ut för Allsvenskan division IV. Tabeller till Nerikeligan är klara, 

informationsmail till kaptenerna kvarstår. Alla spelorter till DM är bestämda, vilket anges på 

hemsidan. TK fick i uppgift att ta reda på hur många spelare det behöver vara som minimum i 

DM-individuellt. Tre silver sanktionsansökningar har kommit in. En från Kumla BS och två 

från Örebro Döva BK. I Kumla BS fall är det en silvertävling på en Ålands kryssning. Örebro 

Döva BK gäller teckenspråkiga spelare från norden, där tävlingen kommer spelas på 

realbridge samt SM lag för döva där spelplatsen är Kumla. Distriktstävlingsledaren har 

godkänt samtliga ansökningar. Det beslutades att vid DM tävlingar om två lag, par eller 

spelare hamnar på samma poäng ska då få dela på medaljerna. För SM plats blir det däremot 

särskiljning enligt Svenska Bridgeförbundets regelverk.  

Irene Håberger kommer skicka ut regelverket för ÖLBF:S tävlingar, som arbetades fram för 

två år sedan, men aldrig publicerades. Diskussioner angående regelverket kommer göras via 

mail. ÖLBF kommer sponsra intresserade tävlingsledare inom distriktet med halva avgiften 

för TL seminarium steg III. Med förhoppningen att klubben står för andra halvan av 

kostnaden. Gällande bridgelärarutbildning, kommer distriktet stå för hela kursavgiften, dock 

är det max en deltagare per klubb. 

 

 



Styrelsemöte Örebro Läns Bridgeförbund  

Protokoll nummer 2, 2023–2024 

-Övrigt 

Det beslutades att vi tar bort de gamla mailadresserna som togs fram förra verksamhetsåret. 

Två mailadresser behövs, en för information och en för tävlingsresultat, Irene Håberger är 

ansvarig. Det fanns ingen senioransvarig i distriktet så under mötet beslutades det att Berith 

Jonsson antar rollen. Reklam till tävlingar behöver göras bättre. Irene Håberger gör 

inbjudningar till tävlingar, lägger ut på hemsidan och skickar ut mail till medlemmarna. 

Thorbjörn Fredriksson kontaktar ordföranden/tävlingsansvariga så att informationen om våra 

tävlingar kommer upp på klubbarnas anslagstavlor. Frågan hur vi ska jobba för att få in fler 

juniorer kom upp. Thorbjörn Fredriksson kommer kontakta Micke Melander angående hur vi 

ska jobba med juniorrekryteringen.  

§ 6. Riksstämman 

De inkomna motionerna diskuterades. Karin Erlandsson och Berith Jonsson fick fullmakt att 

representera ÖLBF på riksstämman.  

§ 7. Verksamhetsplanering 

Bridgeseminarium för ordföranden, tävlingsansvariga och styrelserepresentanter samt 

tävlingsledarseminarium kommer anordnas. Detta kommer genomföras 13:e januari, med 

konferens kl. 9:00-12:00 och efterföljande tävlingsledarseminarium kl. 13:00-16:00.  

Berith Jonsson bjuder in klubbrepresentanterna och Thorbjörn Fredriksson ansvarar för 

maten. ÖLBF:S samarbete med klubbarna, rekrytering, spelfrekvens, våra tävlingar och 

klubbmatcher är viktiga områden att diskutera på konferensen. Johan Grönkvist kommer 

bjudas in att representera förbundet. Vikten att följa upp och ha personlig kontakt med 

klubbarna togs upp. Vi måste även vara noggranna så att årsmötet nästa år inte kolliderar med 

bridgetävlingar.  

§ 8. Övriga ärenden 

ÖLBF har ännu inte blivit ansluten i SISU idrottsutbildarna. Thorbjörn Fredriksson kontaktar 

Lotta Kulju som är vår kontaktperson. Foton och presentationer saknas på de nya 

styrelsemedlemmarna. Karin Erlandsson skriver presentationerna, tar kort och lägger ut det på 

hemsidan.  

§ 9. Kommande styrelsemöten 

Nästa möte hålls söndagen den 26:e november kl. 17:00, digitalt via Microsoft Teams. 

Därefter planeras nästkommande möte att genomföras torsdagen den 4:e januari kl. 17:00 i 

Örebridgens lokal. Johan Karlsson kallar.  

§ 10. Mötets avslutande 

Berith Jonsson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

…………………………..  ………………………….. 

Vid protokollet  Justeras 

Johan Karlsson  Berith Jonsson, Ordförande 


